

[Texte]

Mrs. Finestone: Could I ask of our Research Branch officer, Mr. Legresley, if he is from the justice end or if he has some knowledge of the radio-telecommunications field?

Mr. Eric Legresley (Committee Researcher): I am from the law and government division.

Mrs. Finestone: And do you have knowledge of the Radiocommunication Act?

Mr. Legresley: Yes, I do.

• 1555

The Chairman: Now we come to the printing motion: that the committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* as established by the Board of Internal Economy.

Mr. Angus: I so move.

Some hon. members: Agreed.

The Chairman: Next is the motion on receiving and printing of evidence when a quorum is not present.

Mrs. Finestone: How can you receive and print evidence without a quorum?

The Chairman: It's a matter of procedure. We can do it even without a quorum. We can't vote.

Mrs. Finestone: Will you have a minimum presence of three people, one of whom —

Mr. Angus: I move the motion, Mr. Chairman.

The Chairman: If we move the motion, then we can discuss it.

It is moved by Mr. Angus that the chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that three members are present including the chairman and in the absence of the chairman the person designated to be chairman of the committee and provided a member of the opposition is present.

Mrs. Finestone: That's fine with me.

Motion agreed to

Mr. Thacker (Lethbridge): I move the motion on questioning of witnesses, Mr. Chairman.

The Chairman: It is moved by Mr. Thacker that during the questioning of witnesses the first spokesperson of each party be allotted 10 minutes and thereafter 5 minutes for other members of the committee.

Motion agreed to

The Chairman: On support staff, Mr. Angus moves that the clerk of the committee, in consultation with the Deputy Principal Clerk, Public Bills Office, and the chairman, be authorized to engage the services of temporary secretarial staff as required for a period not to exceed 30 working days after the committee has presented its report to the House.

Motion agreed to

[Traduction]

Mme Finestone: J'aimerais demander à notre recherchiste s'il fait partie de la division de la Justice du Service de recherche ou s'il connaît le domaine des radiocommunications?

M. Eric Legresley (rechercheur du Comité): Je travaille à la division du droit et du gouvernement.

Mme Finestone: Et connaissez-vous la Loi sur la radiocommunication?

M. Legresley: Oui.

Le président: Nous en venons maintenant à la motion relative à l'impression des *Procès-verbaux et témoignages*: Que le comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*, ainsi que l'a établi le Bureau de la régie interne.

M. Angus: J'en fais la proposition.

Des voix: D'accord.

Le président: La prochaine motion concerne l'audition et l'impression des témoignages en l'absence du quorum.

Mme Finestone: Comment pouvez-vous entendre et imprimer des témoignages s'il n'y a pas quorum?

Le président: C'est une question de procédure. Nous pouvons entendre des témoins sans quorum, mais nous ne pouvons pas voter.

Mme Finestone: La règle sera-t-elle qu'il doit y avoir au moins trois personnes présentes, dont l'une. . .

M. Angus: Je présente la motion, monsieur le président.

Le président: Dès que nous aurons une motion, nous pourrions en discuter.

Il est proposé par M. Angus que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et autoriser leur impression en l'absence de quorum, pourvu que trois membres, dont le président ou, en son absence, son suppléant, soient présents, ainsi qu'un membre de l'opposition.

Mme Finestone: C'est très bien.

La motion est adoptée

M. Thacker (Lethbridge): Je propose la motion sur l'interrogation des témoins, monsieur le président.

Le président: Il est proposé par M. Thacker, que lors de l'interrogation des témoins, 10 minutes soient accordées au premier intervenant de chaque parti, et cinq minutes par la suite, à chaque autre intervenant.

La motion est adoptée

Le président: Pour ce qui est du personnel de soutien, M. Angus propose que la greffière du comité, en consultation avec le greffier principal adjoint du Bureau des projets de loi d'intérêt public, ainsi qu'avec le président, soit autorisée à retenir au besoin les services d'employés additionnels, pour la durée du mandat du comité, pour une période ne dépassant pas 30 jours ouvrables après le dépôt de son rapport final.

La motion est adoptée